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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 16.10.2003 
 
ZAPISNIK 8. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 14. oktobra 2003 v prostorih občine Braslovče, v Braslovčah. 
Seja se je začela ob 1640. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jožef Lečnik, Brane Hrovat, Stanko Indest, Aco Kramar, Murčehajič Hari; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Jana Prešeren, Borko Miran, Seifried Marko, Mačus Miha, Šketa Damir, Kavčič 
Branko; 
 

Podan je bil predlog, da se predlagani dnevni red spremeni, kar je predsedstvo soglasno sprejelo. 
 
Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje predsedstva ZOSS, 
2. pregled dopisov komisije za delegiranje, 
3. prošnja za mirovanje Kasnik Mateja, 
4. komisija za izobraževanje, 
5. problematika DOS-ov, 
6. pregled poročil komisij za skupščino ZOSS, 
7. skupščina ZOSS, 
8. razno; 

 
Sejo je sklical in vodil Jožef Lečnik.  
 
Ad 1.) 
Predsednik je predlagal, da se g. Sedovšku podeli zlato plaketo na naslednji skupščini ZOSS. Predsedstvo se je s 
tem predlogom strinjalo.  
Sekretar je seznanil člane predsedstva, da je g. Končnik pridobil soglasje za sojenje Valpot Saše v 
Luksemburgu. 
 

SKLEP 1: 
Rudiju Sedovšku se zlata plaketa podeli na naslednji skupščini ZOSS. Valpot Sašo se obvesti o soglasju 
Luksemburške zveze za njeno sojenje.  
 
Murčehajič je kot kordinator komisije za marketing seznanil predsedstvo o poteku dogovorov za nove sodniške 
majice. Na sestanku z Ninom Ošlovnikom sta se na sestanku dne 22.09.2003 dogovorila o načinu in pogojih 
sodelovanja z podjetjem Rucanol. Po tem sestanku pa od Ošlovnika ni bilo kar nekaj časa nobene informacije. 
Nato je prejel predlog pogodbe v kateri je navedena cena majic in tudi zahteva za tisk reklame na majice. 
Murčehajič je mnenja da so majice predrage in predlaga da se teh majic ne kupi. S strani predsedstva je prišel 
očitek, da je bilo delo Ošlovnika neresno in da je tudi zavajal samo predsedstvo. 
 

SKLEP 2: 
Kramar se zadolži, da s pomočjo sekretarja sestavi cenik reklamiranja na sodniški opremi. Glede na 
cenik pa se nato pošlje podjetju Rucanol ponudba za sponzorstvo v materialni obliki (majice). Pogodbo in 
ponudbo za nakup majic, ki jo je poslalo podejtje Rucanol, se zavrne. 
 

SKLEP 3: 
Komisija za marketing se zaradi neresnega dela predsednika te komisije raspusti. DOS-i lahko 
predlagajo nove člane do 7.11.2003, nova sestava komisije se bo sprejela na naslednji seji predsedstva. 
 
Člani predsedstva so tudi opozorili, da do danes še niso znane sodniške takse za tekmovalno sezono, ki je že v 
teku. Predsedstvo je naredilo s svoje strani vse, kar je od njega zahtevano, zataknilo pa se je pri sprejetju 
pavšalov na OZS (odbor ligašev in predsedstvo OZS). 
 

SKLEP 4: 
Na predsedstvo OZS se pošlje dopis z zahtevo o potrditvi pavšalov za tekmovalno sezono 2003/2004. 
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Predsednik je bil zadolžen za sestavo aneksa k 17. členu pravilnika o napredovanju. 
 

SKLEP 5: 
K 17. členu pravilnika za napredovanje se doda: 
Zaradi sodnika, ki se zaradi končanega mirovanja vrača na listo, mora v primeru, da je bil zaradi 
mirovanja tega sodnika uvrščen dodatni sodnik na to listo, listo zapustiti naslednji najslabše uvrščeni 
sodnik. 
 
Sekretar je člane predsedstva seznanil, da sta opravičila za splomadanski pokal poslala samo Končnik in Hrovat, 
ostali mednarodni sodniki pa ne. 
 

SKLEP 6: 
Mednarodne sodnike se opozarja, da morajo ažurno opravljati dolžnosti, ki jim jih nalaga ZOSS, kar 
velja tudi za ostale sodnike. 
 
Ad 2.) 
Predsedstvo je pregledalo dopise, ki jih je poslala komisija za delegiranje. 
 

SKLEP 7: 
Dopisi 121/A,  123/A in 125/A se v celoti sprejmejo. 
 

SKLEP 8: 
V zvezi z dopisom 124/A glede Nataše Kamnik (prej Pavšer), bo v tem primeru odločala komisija za 
napredovanje, v kolikor sodnica ne bo izpolnjevala pogojev za uvrstitev na listo. Prošnja za zamik 
delegiranja se zavrne. 
 

SKLEP 9: 
Komisijo za delegiranje se zadolži, da do naslednje seje predsedstva pripravi kriterije za sojenje v 
končnici, ter samo definicijo končnice (sprememba načina tekmovanja). 
 
Ad 3.) 
Kasnik Matej je poslal prošnjo za mirovanje v tekmovalni sezoni 2003/2004, zaradi službenih obveznosti. 
 

SKLEP 10: 
Kasnik Mateju se odobri mirovanje na B listi sodnikov v tekmovalni sezoni 2003/2004. 
 
Ad 4.) 
Predsednik komisije za izobraževanje Končnik Peter je poslal opoved z mesta predsednika te komisije, zaradi 
službenih obveznosti. Predsedstvo je odpoved Končnik Petra sprejelo in se mu zahvaljuje za opravljeno delo.  
Zaradi prenehanja delovanja Rudija Sedovška v ZOSS, se je spraznilo tudi mesto člana v komisiji za 
spremljanje in kontrolo sojenja. Kot član je bil predlagan Franc Kralj. 
 

SKLEP 11: 
Sprejme se odpoved Petra Končnika za novega predsednika komisije za izobraževanje je bil imenovan 
Gril David, člana te komisije pa sta Skudnik Boris in Kralj Franc. Namesto Sedovšek Rudija se kot član 
komisije za spremljanje in kontrolo sojenja imenuje Kralj Franc, ki bo tako opravljal funkcijo v dveh 
komisijah. 
 
Ad 5.) 
Problematiko v posameznih DOS-ih so člane predsedstva seznanili predsedniki DOS-ov oz. njihovi 
predstavniki. 
Šketa Damir (DOS Žalec) je povedaj, da so pred kratkim izvedli tečaj za nove sodnike in tako pridobili dva 
nova sodnika in zapisnikarja. Srečujejo se s problemi iz preteklosti ko je bil predsednik DOS-a Vitanc Zlatko, 
kar še vedno onemogoča normalno delo. Srečujejo se tudi z nezaintersiranostjo za sojenje odbojke, kar je 
problem tudi ostalih športov v tej regiji. Sprašuje tudi, zakaj ZOSS ne zaračunava članarine DOS-u in ne 
posameznim sodnikom. 
Borko Miran (DOS Koroška) je predsedstvo obvestil, da je pred kratkim prevzel funkcijo predsednika, vendar v 
tako kratkem času še ni bil seznanjen z vso problematiko, tako da ukrepov še niso mogli sprejeti. 
Kavčič Branko (DOS Gorenjska) je opozoril na napačno politiko predsedstva glede članarin, saj je le ta 
previsoka, kar lahko privede tudi do upadanja števila sodnikov. 
Seifried Marko (DOS Maribor) se prav tako ni strinjal s politiko članarin za  D listo, trudijo pa si pridobiti nove 
kadre, saj jih trenutno na njihovem območju primanjkuje. 
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Mačus Miha (DOS Posočje) je za krizo v njegovem DOS-u navedel bolezen, ki je onemogočila delo trem 
aktivnim sodnikom. Sedaj poskušajo skozi medije in klube pridobiti nove kadre, kar pa ni kratkoročen postopek. 
Murčehajič Hari (DOS Dolenjska) je zagotovil, da stvari v DOS-u potekajo normalno in da nimajo večjih 
težav. 
Kramar Aco (DOS Ljubljana) je tako kot Hari zatrdil, da nimajo večjih problemov glede sodniškega kadra. 
 
V nadaljevanju je sekretar poročal da se nekateri DOS-i ne odzivajo na njegove dopise in vprašanja, kar otežuje 
njegovo delo. Zato se naproša vse DOS, da sodeljuje s sekretarjem kar se da ažurno. Opozoril je tudi , da 
nekateri sodniki pošiljajo zapisnike zelo neredno, za kar pa je predvidena tudi kazen in v kolikor se bo to 
ponavljalo bo sekretar lig primoran sodnike kaznovati. Prav tako se naproša vse sodnike, da pošiljajo zapisnike 
v ovojnicah formata vsaj A5, saj so zapisniki v manjših kovertah zmečkani ali celo uničeni. Na uradnih tekmah 
OZS je potrebno pisati samo 3 kopije in ne 4. kot je bilo to v navadi prejšnja leta (tekmovalni pravilnik). 
 
Ad 6.) 
Člani predsedstva so v gradivu za sejo prejeli tudi vsa poročila, ki so jih poslali predsedniki posameznih 
komisij. Manjka poročilo komisije za marketing, komisije za odbojko na mivki in poročilo predsednika ZOSS. 
Predsednik Lečnik je najprej opozoril na poročilo NO, ki predsedstvo opozarja na nekatere pomankljivosti, zato 
predlaga, da se začnejo aktivnosti za odpravo teh pomankljivosti. 
 

SKLEP 12: 
Poročilo o finančnem poslovanju se mora predložiti kot gradivo za skupščino, pripravi pa ga sekretar 
ZOSS. 
Indest Stanko pripavi do 1.12.2003 predlog pravilnika o nagradah in priznanjih ZOSS. 
Hrovat Brane pripravi do 1.12.2003 predlog pravilnika o izplačevanju stroškov in honorarjev članov 
predsedstva ZOSS in njenih komisij. 
Murčehajič Hari pripravi do februarja 2004 uskladitev pravilnikov in statuta ZOSS. 
Kramar Acota se zadolži za pogovore z OZS, za pogostejše izplačevanje sodniških honorarjev (vsaj vsaka 
dva meseca). 
 
Ad 7.) 
Naslednja letna skupščina se nanaša na poslovno leto 2002, zato bi bilo smotrno sklicevati skupščine najkasneje 
dva meseca po končanem poslovnem letu. 
 

SKLEP 13: 
Redna skupščina ZOSS za leto 2002 bo 04.12.2003, za leto 2003 pa bo redna skupščina v mesecu 
februarju 2004.  
 
Ad 8.) 
Pod točko razno je bilo sproženo nekaj zadev, in sicer: 
 

• Podano je bilo vprašanje zakaj še ni novih pravil odbojkarske igre, saj bi jih morali prejeti vsi sodniki 
pred začetkom tekmovalne sezone in tudi honorar za prevod je bil že izplačan. Odgovor je podal 
Seifried Marko, ki je podpisal pogodbo za prevod pravil. Pojasnil je, da je tekstovni del že pripravljen, 
pojavile pa so se težave s prevodom slik, saj nima ustrezne programske opreme. 

 

SKLEP 14: 
Pravila odbojkarske igre je potrebno v najkrajšem času dokončati, ker pa je strošek tiskanja prevelik, z 
novo tekmovalno sezono pa bodo potrebna zopet nova pravila igre (2004-2008), se pravil ne da v tisk, na 
voljo pa morejo biti na spletnih straneh OZS. 
 

• DOS-i imajo težave pri delegiranju sodnikov, saj ne vedo, če je sodnik zaseden na kateri višji ligi, saj 
lahko pride tudi do kasnejših predelegacij. 

 

SKLEP 15: 
DOS-om je potrebno poslati delegacije za vse DOL, prav tako pa mora komisija za delegiranje voditi 
evidenco odpovedi sodnikov. 
 

• Predsedstvo je pregledalo zapisnik seje NO. 
 

SKLEP 16: 
Zapisnik seje NO se sprejme, sekretar pa se zadolži za uresničitev sklepov s tega zapisnika. 
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• Postavljeno je bilo vprašanje ali se lahko ZOSS registrira kor samostojni subjekt in ne kot del OZS. 
Ugotovljeno je bilo, da je registracija možna, vendar v tem trenutku ni smotrna. Potrebno je narediti več 
na boljših odnosih z OZS. 

• Podano je bilo vprašanje kaj je s sodniki, ki niso aktivni, kljub temu pa so člani ZOSS.  
 

SKLEP 17: 
Vsak, ki plača članarino ZOSS-u mora dobiti izkaznico o članstvu v ZOSS in s tem vse ugodnosti, ki 
pripadajo vsem aktivnim sodnikom. 
 

• Sekretar je bil obveščen, da so štirje kandidati za napredovanje v višji rang opravili vse obveznosti tako 
da se jih lahko promovira v višji rang. 

 

SKLEP 18: 
Brez poročila komisije za izobraževanje promoviranje sodnikov ni možno. Pozove se komisijo da pošlje 
zapisnik z ustrezno dokumentacijo. 
 
Na seji je predsednik Lečnik podal pisni odstop s položaja predsednika ZOSS. Kot razlog za odstop je navedel 
prevelike osebne težave, kar naj bi po njegovih besedah oviralo normalno delo ZOSS.  
 

SKLEP 19: 
Odstop predsednika ZOSS Lečnik Jožefa se sprejme, predsedstvo in komisije pa se mu za opravljeno delo 
zahvaljujejo. Do izvolitve novega predsednika prevzame vse pravice in naloge predsednika 
podpredsednik ZOSS, Hrovat Brane. 
 

SKLEP 20: 
V najkrajšem možnem času je potrebno izdati javni razpis za predsednika ZOSS, kandidati pa morajo 
svojo kandidaturo najaviti najkasneje do 10.11.2003. 
 
 

 
 

Seja je bila končana ob 2030. 
 
 
 

Sekretar ZOSS Podpredsednik ZOSS 

 Dejan Perčič     Hrovat Brane l.r. 


